
The Society of the Academy for Performing Arts (SAPA) was 

established in 1989.  It is a charitable organisation aiming to 
promote the Hong Kong Academy for Performing Arts and to 
raise funds for the benefit of Academy students. 
    Over the years, SAPA has raised millions of dollars for the 
Academy through various fund raising activities.  The funds have 
been used to support scholarships, overseas study tours, capital 
improvements and additions to the Academy’s facilities. 
    To acknowledge publicly the contributions of our many 
supporters, the Society has installed the Academy Galaxy 
Signature Wall in the highly visible First Floor Foyer of the 
Academy.  The Wall has 200 individual plaques where donors’ 
names and signatures may be inscribed.  They will be on display 
for a duration of one year. 

演藝學院友誼社於一九八九年成立，為一慈善團體，旨在提高演

藝學院的知名度及為學院各項獎學金及教學活動籌款。 

 
  友誼社成立至今，已為學院籌得數以百萬計的款項。善款分別

用於資助獎學金、學生海外交流團以及改善與添置學院的設施等。 

 
  友誼社特於人流極高的演藝學院一樓大堂當眼處，設置「演藝

星河」芳名牆，為友誼社提供了一個向贊助人公開致謝的機會。芳

名牆上共有二百磚塊。 

 
  你只要捐助友誼社港幣一萬元或以上，便可於金光閃閃的「演

藝星河」磚上留下個人芳名，為期一年。 

 
A Meaningful Gift 餽贈親朋 
What would be a better gift than displaying your friends’ names 
on the Galaxy Signature Wall? Simply send in your friends’ name 
and contact details… we will do the rest! 
     With 5 signature plaques, we can support the tuition of one 
needy student for a full academic year.  And, with 10 signature 
plaques, the Academy can purchase a violin to enable our 
students’ talent to be developed to the fullest.  We need your 
support to make the stars brighter in our galaxy of the arts! 
 

有甚麼禮物比送上「演藝星河」芳名牆簽署更有意義及紀念價值？

你只需將 閣下親友的姓名及聯絡資料填妥於表格上便可。 

 
  只要有五片磚塊的贊助，我們便可資助一位學生的全年學費。

十片磚塊，便可購置一個小提琴給學生作表演之用，以充份提升學

生的藝術造詣。有你的幫助才能使「演藝星河」中的顆顆明星更發

光芒。 

For further information, please contact the Society of the Academy for Performing Arts at 2584 8709 or email: sapa@hkapa.edu 
有關捐助詳情，請致電 2584 8709 與演藝學院友誼社聯絡或電郵 sapa@hkapa.edu 

「演藝星河」芳名牆贊助表格  Academy Galaxy Signature Wall  Sponsorship Form 
 

贊助人 Contributor  
中文姓名（先生/女士） 

Chinese Name 
  

英文姓名 

English Name (Mr/Ms) 
 

收據抬頭人（如與上不同）Name to be appeared on the receipt (if different from above)  

地址 

Address (in English)  

電話（公司） 

Telephone (Office) 
 (住宅 Home)  (手提電話 Mobile Phone)  

圖文傳真 

Fax 
  

電郵 

Email 
 

贊助類別 Sponsorship Categories（請於適當空格內加上「」號 Please tick the appropriate box） 

 鑽星 

Diamond Star (HK$50,000) 

 金星 

Gold Star (HK$20,000) 

 銀星 

Silver Star (HK$10,000) 

 本人欲送所選星給（姓名）                                            （先生/女士）作為禮物，請直接與他/她聯絡（電話） 

I am dedicating the above to (name) (Mr/Ms)________________________________as a gift.  Please contact him/her directly at (Tel)________________________ 
地址 

Address (in English)  

付款方式 Payment 
請以劃線支票付款，並註明收款人為「演藝學院友誼社」 

Please pay by crossed cheque.  Cheque should be made payable to The Society of the Academy for Performing Arts. 

日期 

Date   

簽名

Signature  

請填妥此贊助表格，連同劃線支票，寄回香港告士打道一號「演藝學院友誼社」收。 

Please return this sponsorship form with a crossed cheque to The Society of the Academy for Performing Arts, 1 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong. 

閣下請用深色簽名筆於空格內簽署。此簽名將會刻於「演藝星河」芳名牆上，為期一年。 

Please sign with a dark color felt-tip pen in the box provided.  This/These signature(s) will be inscribed on the Academy Galaxy Signature Wall for a 
one-year period. 

 

 
姓名（正楷） 

Name(s) (in print)  

日期 

Date  

 


